

7天  
6晚

# 欢乐台湾之旅

台北·南投·高雄  
鹿港·台中



## 第一天 吉隆坡 → 桃园

机上用餐

桃园世纪蜜月大饭店或同级4★  
飞往台湾台北。抵达后送往酒店入住。

## 第二天 桃园 ⇄ 南投

早/午/晚餐

台一生态休闲农场  
前往南投；参观【妮娜巧克力梦想城堡】；外观为欧式城堡，观看巧克力秀，还可穿上宫廷服装拍网美照。游览【清境农场】具有欧风的青青草原，绿草如茵。漫步于【清境天空步道】(全台湾距离天空最近、海拔最高的步道)一边观赏牛羊悠闲地漫步在草原上。入住台一生态休闲农场，学习生态导览。

## 第三天 南投 ⇄ 高雄

早/午餐/一

承携行旅高雄六合馆或同级准4★  
游览【日月潭风景区】湖面辽阔清澈碧绿，体验船游欣赏湖光山色。参观【文武庙、邵族土特产中心】(日月潭原住民族群)。前往高雄，参观【龙虎塔】和【莲池潭】、美丽岛捷运站内的公共艺术“光之穹顶”。闲逛【六合夜市】晚餐自理。

## 第四天 高雄 ⇄ 鹿港 ⇄ 台中

早/午餐/一

承携台中自由馆或同级准4★  
游览【爱河】；参观【佛陀纪念馆】。前往【鹿港古镇、鹿港天后宫】、闲逛【逢甲夜市】，晚餐自理。在台中入住酒店。

## 第五天 台中 ⇄ 台北

早/午餐/一

台北洛基中华馆或同级准4★  
参观【中社花海】【维格凤梨酥DIY】。参观【台北101大楼】(不含登顶)，闲逛【西门町商圈】；晚餐自理。在台北入住酒店。

## 第六天 台北 ⇄ 十分 ⇄ 九份

早/一/晚餐

台北洛基中华馆或同级准4★  
游览【十分车站】，体验【放天灯】、打卡【十分瀑布】。闲逛【九份老街】，午餐自理。返回台北。

## 第六天 台北 → 吉隆坡

机上用餐

送往机场抵达吉隆坡，返回温馨的家。

{特色佳肴：清境烤鸡餐厅复古鸡、四季蒸笼、中式料理、台式料理}

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 7TPE-N (Updated: 09-JUL-2024)



神州国际旅游(马)有限公司  
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

7D  
6N

# Fantastic Taiwan Tour

Taipei · Nantou · Kaohsiung · Lukang · Taichung



**DAY 1** KUALA LUMPUR → TAOYUAN - / - / -

**Century Hotel Taoyuan or Similar 4★**  
Assemble at KLIA for your flight to Taipei, Taiwan. Upon arrival at Taoyuan International Airport, transfer to hotel for check-in.

**DAY 2** TAOYUAN ↔ NANTOU B / L / D

**Tai-Yi Red Maple Resort or Similar★**  
Transfer to Nantou. Visit **[Nina's Chocolate Dream Castle]** — Its exterior is a European-style castle, watching chocolate show, and you can also wear court costumes to take nice photos for IG. Visit **[Qingjing Farm]** — Green grassland with European feels, stroll along **[Qingjing Skywalk]** (the walkway closest to the sky and the highest in Taiwan) while watching cattle and sheep strolling leisurely on the grassland. Stay at Taiyi **[Ecological Leisure Farm]** and learn about ecological guides.

**DAY 3** NANTOU ↔ KAOHSIUNG B / L / -

**Guide Hotel Kaosiung Liuhe or Similar 4★**  
Visit **[Sun Moon Lake Scenic Area]** — a vast, clear and greenish lake, experience boat tour to view the lake and mountains. Visit **[Man Mo Temple, Thao Souvenir Center]** (aboriginal ethnic group in Sun Moon Lake). Transfer to Kaohsiung. Visit the **[Dragon-Tiger Pagoda]** and **[Lotus Pond]**, the public art **["Dome of Light"]** in Formosa Boulevard MRT Station. Stroll around **[Liuhe Night Market]**, **dinner at own expenses.**

**DAY 4** KAOHSIUNG ↔ TAIZHUNG B / L / -

**Guide Hotel Taichung ZiYou or Similar 4★**  
Visit **[Love River]** and **[Buddha Memorial Hall]**. Transfer to **[Lukang Ancient Town, Lukang Tianhou Temple]**, stroll around **[Fengjia Night Market]**, **dinner at own expenses.** Check in hotel in Taichung.

**DAY 5** TAIZHUNG ↔ TAIPEI B / L / -

**Green World Zhonghua or Similar 4★**  
Visit **[Zhongshe Huahai]** and **[Weige Pineapple Cake]** DIY. Visit **[Taipei 101]** (excluded climbing to the top). Stroll at **[Ximending Business District]**, **dinner at own expenses.** Check in hotel in Taipei.

**DAY 6** TAIPEI B / - / D

**Green World Zhonghua or Similar 4★**  
Visit **[Shifen Station]**, and release sky lanterns. Visit **[Shifen Waterfall]**. Stroll at **[Jiufen Old Street]**, **lunch at own expenses.** Return to Taipei.

**DAY 7** TAIPEI → Kuala Lumpur MOB

Transfer to airport for flight to Kuala Lumpur with memories of Fantastic Taiwan Tour

{Special Cuisine: Qingjing Roasted Chicken  
Restaurant Retro Chicken, Four Seasons Steamer,  
Chinese Cuisine, Taiwan Cuisine}

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

**Tour Code: 7TPE-N** (Updated: 09-JUL-2024)



神州国际旅游(马)有限公司  
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203185-T)  
☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529  
📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)  
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD  
☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578